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Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Chýnov 

konané dne 30. 1. 2024 
 

Místo a čas konání: učebna ZŠ Chýnov v 16
30

 hodin 

Přítomni: Peclinovský Zdeněk, Veselý Milan, Zadražil Evžen, Čekalová Petra, Dvořák Petr,  

     Radová Vladana, Basíková Kateřina, Svobodová Jitka 

Omluveni: Fučík Jan 

Hosté: Havlůjová Martina, Janů Jana, Rada Milan 

Značení: ŠR = školská rada 
 

Během konce roku 2023 se konaly volby do školské rady pro zástupce pedagogického sboru a 

zákonných zástupců žáků. Posléze byli také delegováni zástupci zřizovatele. 

Ve volbách byli zvoleni kandidáti:  

Pedagogický sbor – Čekalová Petra, Dvořák Petr, Radová Vladana 

Zákonní zástupci žáků – Basíková Kateřina, Fučík Jan, Svobodová Jitka 

Zřizovatel – Peclinovský Zdeněk, Veselý Milan, Zadražil Evžen 

 

Program:  

1. Přivítání a zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení jednacího řádu 

4. Volba předsedy školské rady 

5. Určení času pravidelných jednání školské rady 

6. Náměty a připomínky 

7. Závěr 

 

Průběh jednání:  

ad 1) Členy ŠR přivítala ředitelka školy Martina Havlůjová, která je seznámila s programem 

jednání. 

 

ad 2) Program dnešního jednání byl schválen. 

 

ad 3) Jednací řád byl projednán a schválen všemi přítomnými členy. 

 

ad 4) Na předsedu ŠR byli navrženi dva kandidáti, Fučík Jan a Dvořák Petr. Návrh byl přijat 

všemi přítomnými členy ŠR. Vybrána byla tajná volba hlasování, ve které Fučík Jan získal tři 

hlasy a Dvořák Petr pět. Členové ŠR poté pogratulovali novému předsedovi Petru Dvořákovi 

ke zvolení a ten se ujal dalšího vedení zasedání ŠR.  
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ad 5) Nově zvolený předseda navrhl čas pro další pravidelná setkání ŠR. Členové se jednotně 

shodli na čase 16:30.  

 

ad 6)  

 Paní Svobodová připomněla a otevřela dlouho projednávané téma dopravní situace v okolí 

školy v době ranního začátku vyučování. Již předchozí ŠR se tímto tématem zabývala, ale 

nebylo nalezeno vhodné řešení. Během debaty padlo několik návrhů, ke kterým se vyjádřili 

hlavně členové delegovaní z řad zastupitelů města. Otázkou je, zda uváděný důvod je  

dostatečný k umístění dopravní značky se zákazem vjezdu v inkriminované době.  

Vhodnějším řešením se jeví odklonění dopravy přes park před základní školou, tedy po 

komunikaci před tzv. učitelským vchodem. A právě z tohoto důvodu by bylo vhodné zřídit 

v horní části komunikace přechod pro chodce, který by chránil přecházející děti. Jednáním 

byl pověřen pan Zadražil. 

 

 Dalším převzatým bodem jednání byla otázka opravy plotu před školou. Paní ředitelka 

informovala členy ŠR o již probíhajícím jednání se zřizovatelem. Předpokladem je jeho 

očištění a nanesení nového nátěru.  

 

 Paní Basíková vyslovila pochvalu pro vedení školy za dobrou volbu systému pro  

vyzvedávání dětí z družiny.  

 

 Dále upozornila na plechový parapet na budově školy ve Vančurově ulici, který se nachází 

nízko nad terénem, tedy v úrovni procházejících dětí. Zasahuje částečně do chodníku a 

mohl by zapříčinit případný úraz. Vedení školy přislíbilo kontrolu a případné řešení této 

připomínky. 

 

 Pan Dvořák upozornil na poškozené tabule naučné stezky v katastru města, na jejichž  

tvorbě se významně podílela i škola. Tabule jsou poničeny a postříkány barvou. Společně 

se zástupci zřizovatele se shodli na odstranění barvy, popřípadě výměně poničených dvou 

tabulí.  

 

 Zástupci zřizovatele z řad členů ŠR informovali ostatní o plánu instalace kamerového  

systému nejen v okolí školy, který by měl kromě jiného zabránit narůstajícímu vandalství.  

 

 Paní Basíkavá připomněla možnost bezplatného využití hasičského sboru v případě  

sněhového nebezpečí. Tedy při odstranění sněhu a rampouchů ze střechy školy.  

 

ad 7) Jednání ukončil předseda školské rady P. Dvořák, který poděkoval všem přítomným 

členům za účast a popřál mnoho zdaru v další společné práci. 

 

 

V Chýnově dne 30. 1. 2024                                     

 

 

     předseda ŠR                člen ŠR 
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